
REPUBLIKA HRVATSKA 

PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 

GRAD DELNICE 

GRADONAČELNIKOV STRUČNI KOLEGIJ 
KLASA: 023-07/17-01/02 

URBROJ: 2112-01-30-40-4-17-75 

Delnice, 4. svibnja 2018. 

 

 

Z A P I S N I K 

sa 75. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane 4. svibnja 2018. u maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati 

 

 

Nazočni: Ivica Knežević, gradonačelnik, Gordana Piskač, pročelnica JUO, Đulio Jusufi, 

voditelj Odsjeka za financije i proračun, Olgica Glad Klepac, Narodna knjižnica i čitaonica  

Delnice, Davorka Grgurić, voditeljica Odsjeka za komunalni sustav, imovinu, prostorno 

uređenje i promet, Iva Žagar, direktorica „Risnjak – Delnice“ d.o.o., Zvezdana Jerković, 

ravnateljica Dječjeg vrtića „Hlojkica“ Delnice, Dražen Rački, JVP Delnice, Davorin Klobučar, 

djelatnik GSC Delnice, Nikolina Muhvić, službenica Stručne službe za obavljanje poslova tijela 

Grada Delnica, samouprave i uprave, Klaudija Kumpar, tajnica gradonačelnika. 

Ispričali izostanak: Mirna Janeš, Petar Hrg, Indira Rački Joskić umjesto koje sjednici 

prisustvuje Olgica Glad Klepac 

 

IZVJEŠTAJNI KOLEGIJ 

 

ĐULIO JUSUFI 

- Odlazak u Infoprojekt radi izmjena pravilnika za izradu godišnjeg izvršenja proračuna. 

- Rad na prvim izmjenama i dopunama Proračuna. 

- Poslano je konačno izvješće za „Bike & Hike“. 

- Radi se na projektu unapređenja usluga za djecu u suradnji s vrtićem. 

- HZZZ dostavlja se dokazna dokumentacija za razdoblje od 5 i više godina. 

- Napravljene su plaće, obrasci, blagajna, narudžbenice, knjiženja, izlazne fakture. 

- Rad na godišnjem izvještaju o investicijama za dugotrajnu imovinu. 

- Bagatelna nabava za uredski materijal.  

 

OLGICA GLAD KLEPAC 

- Slaganje knjižnične građe, priprema za izdavanje, nabava dnevnog i tjednog tiska, rad s 

korisnicima za pultom. 

- Odabir novih knjiga i narudžba putem interneta. 

- Stručno obrađivali novu građu i uvodili je u računalni katalog. 

- Formirali smo novu zbirku SF – znanstvena fantastika i uvodili građu unutar zbirke. 

- Pripremali za Pričaonicu priča i održali je. 

- Pripremali za Kreativnu radionicu i održali je. 

- Ugostili osnovnoškolce koji su čitali vanlektirne naslove, moderne romane za djecu koje 

su predstavili jedni drugima. 

- Nije snimljen „Čitateljski kutak“. 

- Pisali smo izvješća svega što se odvijalo u Tjednu dobre dječje knjige. Sve će se objaviti 

na web stranici. 

 



DAVORKA GRGURIĆ 

- Ugovori za terase. 

- Izrada rješenja za komunalni doprinos. 

- Jednostavna nabava za Program zaštite divljači. 

- Suglasnosti za korištenje javnih površina. 

- Pripreme za referendum za izmjenu Izbornog zakona. 

- Očitovanje na dopis Centra za brdsko planinsku poljoprivredu vezano za opremanje 

znanstvenog laboratorija. 

- Dogovori za košnju „dugih njiva“ i uz cestu prema Brodu na Kupi. 

- Napravljena je procjena „starog doma zdravlja“. 

- Napravljen je ugovor o zakupu objekta Hidroelektre, poslane su obavijesti HEP-u i 

Komunalcu. 

- Program raspolaganja poljoprivrednim zemljištem. 

- Kontrola radova u Crnom Lugu na uređenju objekta mjesnog odbora. 

- Jednostavna nabava za nadzor – Lovačka ulica. 

- Sječa stabala u parku, koordinacija radova s izvođačem i javnim radovima. 

- Koordinacija radova na sanaciji divljih deponija. 

- Kontrola računa i dnevnika od zimske službe i KTD „Risnjak-Delnice“ d.o.o. 

- Prisustvovanje iskolčenjima na Polanama i u Radočaju. 

- Dogovor oko rušenja stabla u Lučicama. 

- Kontrola divljih deponija. 

- Prometno redarstvo. 

- Rješavanje zahtjeva za otkup zemljišta. 

 

IVA ŽAGAR 

- Rješavanje zaposlenja pojedinih radnika. 

- Administrativni poslovi. 

- Pražnjene su kante za otpatke. 

- Održavana je čistoća javnih površina. 

- Pokošena su groblja u Hrvatskom i Razlogama kao i površine u Brodu na Kupi i 

Delnicama. Košnja delničkog groblja kreće idući tjedan. 

 

ZVEZDANA JERKOVIĆ 

- Raspisan je natječaj za upis djece u vrtić i jaslice, traje od 2. do 11. 5. 2018. godine. 

- Suradnja s Knjigovodstvenim servisom radi plaćanja računa, uplata roditelja i plaće. 

- Suradnja s Gradom na projektu unapređenja usluga u Vrtiću. 

- Pripreme za Dječju olimpijadu. 

- Uređen je okoliš, orezane su voćke, sve je očišćeno. 

 

DRAŽEN RAČKI 

- Intervencija nije bilo. 

- Provodile su se vježbe s ljestvama, užadima, osušene su i pospremljene cijevi. 

- Košnja trave u voćnjaku. 

- Ličilački radovi. 

- Dogovor s odvjetnikom vezano uz zastupanje JVP. 

- Dogovor s Obrtom „Magdalena“ oko izrade web stranice. 

- Rješavanje kvara na telefonu. 

- Izrađen je raspored rada za svibanj. 

- Odvoz izolacionih boca u JVP rijeka radi atestiranja. 

- Odlazak na misu povodom sv. Florijana. 



 

DAVORIN KLOBUČAR 

- Redovni sastanci u resornim upravnim odjelima PGŽ, s Udrugom 138. brigade glede 

natjecanja dragovoljaca i u Javnom zavodu za šport Općine Kočevje glede 

osmišljavanja događanja. 

- Održan je sastanak u Domu Fara radi dolaska na naše plivalište. 

- Na upite za programe poslane su ponude za dolazak u Delnice i na Platak. 

- Sve zelene površine oko objekata se kose i uređuju. 

- Dobivena je obavijest od Zavoda za javno zdravstvo da seoski vodovodi u kupskoj 

dolini imaju bakterija. Gradonačelnik je zatražio da se s Komunalcem obiđe teren i 

izvrši kloriranje. 

 

GORDANA PISKAČ 

- Obilazak radova u prostoru MO Crni Lug gdje se vrši unutarnje uređenje, nabavljen je 

materijal za fasadu i krovište, napravljena je struja, slijedi postava centralnog grijanja. 

S izvođačem je dogovorena i izrada priključka za e-bicikle. 

- Suradnja s PGŽ vezano za suglasnost na Plan gospodarenja otpadom. 

- S potencijalnim investitorom dogovoreno je da se vidi stanje na terenu i pričeka konačna 

izrada procjene. 

- Dogovor s potencijalnim izvođačima skulpture koja bi predstavljala maksimalne visine 

snijega. 

- Obilazak divljih deponija. Preostalo je očistiti još dva u Zalesini. 

- Sječa u parku je završena, otpeljane su grane i drvna masa doznačena od HŠ. Preostaje 

još srušiti nekoliko stabala u Lučicama. 

- U tijeku je postavljanje biciklističkih tabli. 

- Što se tiče razbijene šahte na parceli zgrade u Lujzinskoj 59, a s obzirom na to da se radi 

o šahti zgrade i njihovom priključku na fekalnu kanalizaciju i garaže koje su u dvorištu, 

još ovaj puta će se popraviti šahta. Gradonačelnik je zatražio da ralica tamo više ne ide 

te da sva šteta ide na njihov teret. 

 

MARTINA PETRANOVIĆ 

- Sastat će se Povjerenstvo za natječaj za stručno osposobljavanje. 

- Prikupljanje i dostava dokumentacije HZZZ vezano za ranije osobe na stručnom 

osposobljavanju. 

- Aktivnosti po Pravilniku za zaštitu osobnih podataka. 

- Uputiti će se email vijećnicima za članove Upravnog vijeća JVP kao i za imenovanje 

etičkih odbora. 

- Napravljen je pregled prijedloga za povezivanje zemljišne knjige i knjige položenih 

ugovora te priprema za ročišta. 

- Rješavanje imovinsko pravnih odnosa u Gučem Selu. 

- Vijećnicima i zaposlenicima poslana je obavijest o održavanju sjednice Gradskog 

vijeća. 

- Od Županije je dobiven Ugovor za sufinanciranje pomoći u kući. 

- Radilo se na pripremi Odluke o javnim potrebama za sjednicu Gradskog vijeća. 

 

Dovršeno u 8,20 sati. 

 

Tajnica gradonačelnika     Gradonačelnik 

Klaudija Kumpar      Ivica Knežević, dipl. iur. 

 


